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Vragen van de leden Teeven en Elias
(beiden VVD) aan de ministers van
Justitie en van Economische Zaken
over de Postcodeloterij. (Ingezonden
13 januari 2010)

1
Bent u op de hoogte van de
werkwijze van de Postcodeloterij,
zoals beschreven in bijgevoegde
geanonimiseerde mail?1

2
Steunt u deze initiatieven?

3
Kunt u een specifiek overzicht geven
van deze werkwijze van de
postcodeloterij?

4
Bent u van mening dat deze manier
van werken oneigenlijke concurrentie
in de markt stimuleert?

5
Bent u van plan om deze vorm van
«kruisbestuiving», die voor normale
ondernemers verboden is, aan te
pakken? Zo ja, hoe en wanneer?
Zo nee, waarom niet?

1 Email ondershands aan bewindspersonen
toegezonden.

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 4 februari
2010)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van de leden
Teeven en Elias (beiden VVD) van uw
Kamer aan de minister van Justitie en
de minister van Economische Zaken
over de Postcodeloterij van 13 januari
2010 niet binnen de gebruikelijke
termijn kunnen worden beantwoord,
aangezien nog niet alle benodigde
informatie is ontvangen. Ik streef
ernaar de vragen zo spoedig mogelijk
te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden

KVR39264
2010Z00531
0910tkkvr1483
ISSN 0921 - 7398
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2010 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Aanhangsel 3167


